
 
 
 
 
 
 
 
 
Interpellation till Socialnämndens ordförande 
Niina Iinatti 
 
 
Till Askersunds kommunfullmäktige 
 
 
 
Jag undrar hur socialnämnden använt de riktade statsbidragen som 
fanns under 2022. De statsbidrag som var riktade till just 
socialnämndens områden. Hur mycket användes och hur mycket har 
betalts tillbaka? 
Under 2021 var det mycket pengar som betalades tillbaka! 
Socialnämnden fick då en redovisning det är en likadan redovisning 
som jag önskar att vi i Askersunds Kommunfullmäktige ska få del av 
för föregående år (2022).  
 
 
 
Siv Ahlstrand (S) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


